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projekt 

  PROTOKÓŁ NR XLIII/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 19 października 2018 roku 

 

XLIII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XLIII sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z paragrafem 32 statutu 

gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa ma wnioski, uwagi do porządku obrad?   

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik: Bardzo proszę o przyjęcie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał i jednego oświadczenia: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

Oświadczenie Rady Gminy Kobierzyce zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie 

zamiaru podjęcia przez Wójta Gminy Kobierzyce działań mających na celu rozpoznanie możliwości i 

warunków nabycia nieruchomości stanowiących położone w Tyńcu Małym działki nr 147/3 i 147/5 do 

gminnego zasobu nieruchomości. 

Proszę państwa wpłynęła petycja mieszkańców Tyńca Małego - około 600 podpisów 

mieszkańców, którzy protestują przeciwko budowie na terenie Tyńca Małego „mieszkań +”. 

W związku z tym jest propozycja i prośba o zmianę studium i miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego oraz przeprowadzenie negocjacji w ramach innych 

propozycji. Bardzo proszę o przyjęcie tych projektów – jest to działanie intencyjne, może 

rozpocząć procedurę zarówno planistyczną jak i prowadzenie rozmów z właścicielami działek 

czy też z bankiem, który jest zainteresowany zakupem działek. W uzasadnieniu do tych 

uchwał jest dokładne wyjaśnienie. Sens tych działań jest taki, żeby wstrzymać budowę 

mieszkań w tak krótkim czasie – to jest około 300 mieszkań, które powstałyby w tak krótkim 

czasie i co spowodowałoby olbrzymie problemy jeżeli chodzi o przedszkola, żłobki, szkołę, 

opiekę medyczną, jak również układ komunikacyjny – tam jest planowane 600 miejsc 

parkingowych. Bardzo proszę o przyjęcie tych projektów do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa ma jeszcze 

wnioski, uwagi do porządku obrad?   

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Bardzo proszę o przyjęcie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas oznaczony do 6 lat budynku 

użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W porządku obrad proszę  wpisać: 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

8. Oświadczenie Rady Gminy Kobierzyce zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie 

zamiaru podjęcia przez Wójta Gminy Kobierzyce działań mających na celu rozpoznanie możliwości i 

warunków nabycia nieruchomości stanowiących położone w Tyńcu Małym działki nr 147/3 i 147/5 do 

gminnego zasobu nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 6 lat budynku użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

Jednocześnie kolejne punkty porządku obrad zmienią odpowiednio swoją kolejność. 

Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z autopoprawką proszę o 

podniesienie ręki. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 13 głosami /14 obecnych przy 1 osobie wstrzymującej się od 

głosu i przedstawia się następująco; 

 

 

Porządek obrad 

 

1.Otwarcie XLIII Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 
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4.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

8. Oświadczenie Rady Gminy Kobierzyce zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie 

zamiaru podjęcia przez Wójta Gminy Kobierzyce działań mających na celu rozpoznanie możliwości i 

warunków nabycia nieruchomości stanowiących położone w Tyńcu Małym działki nr 147/3 i 147/5 do 

gminnego zasobu nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 6 lat budynku użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

10.Sprawozdania stałych komisji Rady Gminy z działalności w kadencji 2014-2018. 

11. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Kobierzyce w okresie kadencji 2014-2018. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, 

zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane projekty. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/216/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 maja 2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminie Wałbrzych części gruntu, na którym 

zlokalizowane mają być Telebimy w miejscowości Bielany Wrocławskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/215/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 maja 2012 r. w sprawie współdziałania z Gminą Wałbrzych, Gminą Jedlina-Zdrój, Uzdrowiskową 

Gminą Miejską Szczawno-Zdrój, Gminą Boguszów-Gorce, Gminą Miejską Kamienna Góra, Gminą 

Walim, Gminą Długołęka, Gminą Kamienna Góra, Gminą Miejską Nowa Ruda, Gminą Radków i 

Województwem Dolnośląskim przy realizacji projektu pn. „TELEBIMY- nowoczesne e-usługi w 

dziedzinie turystyki i kultury w dolnośląskich gminach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (elewacja Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

Tyńcu Małym. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych  

na lata 2014 – 2020. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych  

na lata 2014 – 2020. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienia nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy przez 

Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Kobierzyce zajętych pod urządzenia, sieci wodociągowe i sieci kanalizacji sanitarnej 

wraz z posadowionymi na nich budynkami i budowlami. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki 

Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat / Hare Management/. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat / PAMIMAL/. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Platanowej w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części obrębu 

Kobierzyce. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza. 

28.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

29. Interpelacje radnych. 

30.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

31. Zapytania radnych i sołtysów. 

32. Wnioski i sprawy różne. 

33. Komunikaty Przewodniczącej. 

34. Zakończenie obrad.                                                                 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XLII Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób / 13 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 
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Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa na swoim wczorajszym 

posiedzeniu szczegółowo analizowała ten temat. Zapoznaliśmy się z materiałami, z pismem 

wniesionym przez mieszkańców Tyńca Małego. Było wiele pytań, na które nie otrzymaliśmy 

odpowiedzi, np. o skutki finansowe tej inwestycji, stąd też taki a nie inny wynik głosowania. Komisja  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały, 1 osoba była za pozytywnym zaopiniowaniem, 4 osoby 

wstrzymały się od głosowania.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

Radny Jarosław Zawisza: Komisja miała więcej może czasu i materiałów, to może pan 

przewodniczący komisji by wyjaśnił jakie były pytania, jakie były wnioski z tej całej analizy.  

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Pytań było bardzo dużo a przede wszystkim takie 

podstawowe o analizę skutków finansowych bo każdy radny podnosząc rękę za uchwałą musi sobie 

zdawać sprawę jakie skutki finansowe to za sobą niesie. W związku z tym, że chodzi tutaj o zmianę 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego z zabudowy wielorodzinnej na jednorodzinną, 

może się to wiązać z wypłatą przez gminę odszkodowań dla właścicieli gruntów. Jest to niefortunny 

termin na zmianę studium i mpzp bo praktycznie na ostatniej sesji Rady Gminy przyjmujemy dwie 

bardzo ważne, strategiczne dla Tyńca Małego uchwały. Ważne również dla całej gminy bo jeżeli 

będzie skutek finansowy to  jest to wiążące. Dzisiaj możemy powiedzieć, że jest to tylko przystąpienie 

ale już dzisiaj radni podnosząc rękę za podjęciem tej uchwały chcą mieć pełną świadomość skutków 

finansowych. Czy będzie to rodziło obowiązek wypłaty odszkodowań, czy w ślad za tą uchwałą mogą 

pójść wnioski z innych miejscowości bo jest to precedensowa uchwała. Nie mamy gwarancji czy za 

pół roku nie przyjdą do nas mieszkańcy Wysokiej czy Bielan Wrocławskich i nie powiedzą, że też 

wnioskują  o zmianę planu. Miałem nadzieję, że dzisiaj chociaż wstępną analizę finansową usłyszymy. 
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Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Ja panu panie przewodniczący przypomnę, że taką sytuację 

gdzie nie zgodziliśmy się na pewne rzeczy mieliśmy w Tyńcu nad Ślężą – chodziło tam o wiatraki. 

Powiedzenie „skutki finansowe” to zaczyna być sloganem. Ja jako wieloletnia radna gminy uważam, 

że należy się wsłuchiwać w to, co mówią mieszkańcy. Słyszeliśmy przed chwilą deklaracje wójta, ja 

zawsze byłam i będę za tym co chcą mieszkańcy – oczywiście w granicach zdrowego rozsądku. Część 

mieszkańców, którzy przeprowadzili się do Tyńca przeprowadzili się z tego względu że to jest ostoja i 

dobrego gospodarza, i dobre miejsce dobrze skomunikowane. I teraz proszę spojrzeć na mapę i 

zobaczyć te „mieszkania +”, za którymi ja jestem, bo wiem ile rodzin oczekuje na mieszkania. Czy nie 

byłoby z sensem przesunięcie tej inwestycji na południe gminy gdzie jest dużo terenów agencyjnych, 

które doskonale skomunikowały by się i nie rodziły by takich kontrowersji. Dla mnie 600 podpisów 

mieszkańców to jest nie do dyskusji. Nawet ze skutkami finansowymi – to jest wg mnie obawa na 

wyrost.  Ja będę głosować „za” bo uważam, że to jest słuszne i doskonale uzasadnione. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Chcę zaznaczyć, że nie jestem przeciwko rozbudowie Tyńca bo zdaję 

sobie sprawę, że będzie to 3-4 a może 5 tysięcy mieszkańców przy 1500 mieszkańców dzisiaj. 

Natomiast nie będzie to w ciągu roku czy dwóch. Jak wygląda program „mieszkania +” – wszystkie 

projekty są wykonywane na gruntach skarbu państwa, nie znalazłem takiego, który byłby na gruntach 

prywatnych wykonywany. Mieszkania – Bielawa to jest 15 mieszkań, Głogów przeznacza pół hektara, 

Kudowa Zdrój – 65 mieszkań, Zgorzelec 54 mieszkania, Radwanice – 30, Trzebnica – 30, Strzelin 25, 

Tyniec Mały – 300. 300 mieszkań to jest około 1-1,5 tysiąca mieszkańców w ciągu roku czy dwóch. 

Ta inwestycja jest dla mnie nietransparentna bo jeżeli rzecznik Banku Gospodarstwa Krajowego 

mówi, że strony zobowiązują się zachować w tajemnicy warunki umowy przedwstępnej jak również 

wszelkie informacje otrzymane od drugiej strony  i my nie możemy jako mieszkańcy otrzymać 

żadnych informacji o tej budowie,  to rodzi jakieś niepokoje. To będzie skutkowało wybudowaniem 

nie jednej ale dwóch szkół w tym miejscu, o ile szkoła może być zmianowa to żłobek i przedszkole 

już nie, budowa spowoduje też zniszczenie obecnej infrastruktury, trzeba będzie odsunąć w czasie 

inne inwestycje w gminie po to, żeby zapewnić tym nowym mieszkańcom Tyńca Małego odpowiednie 

warunki.  Wrocław wybiera lokalizacje – Wojewoda mówi wprost : pod zabudowę są przeznaczane 

miejsca świetnie skomunikowane, nie na peryferiach. My nie mamy żadnej komunikacji tego miejsca i 

zostanie sparaliżowana cała północna część w momencie kiedy następne kilkaset samochodów będzie 

chciało wjechać w stronę Wrocławia. Ja będę głosował „za” i proszę kolegów również o głosowanie 

„za”. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja też nie jestem przeciwny programowi „mieszkań +”. 

To są uchwały, które upoważnią mnie do podejmowania działań mających na celu prowadzenie 

rozmów, do analizy kosztowej. Taki plan to jest minimum 12 miesięcy. W tym czasie może się 

wydarzyć dużo rzeczy. Jestem umówiony z panem Wojewodą, przekażę mu petycje, powiem o 

nastrojach jakie panują w Tyńcu, niech on podejmie też działania ze swojej strony.  
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Radny Dariusz Matuszewski: Ta lokalizacja jeśli chodzi o komunikację wygląda super. Jeżeli ziemia 

w tej chwili kosztuje 110 zł to taniej będzie dla gminy wykupić ten grunt niż później płacić 

odszkodowania.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Lokalizacja wylotu z tego miejsca do obwodnicy Tyńca 

kończy się eldorado w prawo gdzie jest rondo tynieckie dzisiaj przeciążone. My występujemy do 

GDDiK o możliwość rozszerzenia tego ronda o wyłączenia kolejnych pasów w prawo i w lewo. Na tej 

nitce wisi cała strefa biskupicka, cała strefa Kątów Wrocławskich. 

Radny Czesław Stadnik: Chciałbym nawiązać do wypowiedzi pani radnej Kasprzyk. My jesteśmy 

przedstawicielami całej społeczności. Jeżeli nie będziemy się wsłuchiwać w to, co ludzie mówią, my 

nie jesteśmy radą sami dla siebie. Mieszkańcy mają prawo wystąpić do nas i prosić o zmiany. 

Uważam, że musimy się mocno zastanowić i przychylić i te zmiany wprowadzić. Druga sprawa – 

jeżeli jest program rządowy że buduje się na gruntach państwowych za darmo a tu nagle się okazuje 

zupełnie inna sytuacja, to rzeczywiście tak jak kolega mówił, sprawa wykupu jest chyba rzeczywiście 

najlepszą opcją.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Jest to tylko przystąpienie więc miejmy zaufanie do wójta, 

który przecież nie będzie trwonił finansów publicznych, że najpierw będzie szukał najlepszego 

rozwiązania.  

Radny Andrzej Krzesłowski: Myślę, że najlepszym rozwiązaniem byłoby to wykupić. Nam brakuje 

ziemi a i ludzie by byli uspokojeni bo to by było w zarządzie wójta, gminy. 

Radny Dariusz Matuszewski: Jak chcemy się wsłuchiwać w to co chcą mieszkańcy to powinniśmy 

ten łącznik w Wysokiej też przekształcić na jednorodzinną i nie byłoby protestów. 

Radny Wiesław Szwed: Też jestem za wykupieniem tego terenu. Przystąpienie do tych planów 

niewiele daje. Tak naprawdę to jest to tylko gest. Zmiana planu potrwa około roku i może to być 

motywacją dla inwestora,  żeby przyspieszyć działania. Poza tym to nie jest normalna sytuacja, że 

Bank Gospodarstwa Krajowego inwestuje na prywatnych gruntach z takim obciążeniem jeszcze, że 

musi włączyć drogowe połączenie w miejscowości, która ma raptem 1000 mieszkańców. To jest 

największy projekt w Polsce – 300 mieszkań. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Ja bym apelował do państwa żeby głosować na wszystkie trzy projekty a 

nie na jedne bo to daje nam szersze pole do manewru. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ja chcę przypomnieć – przed kilkoma laty właściciel wnioskował o 

zmianę funkcji przeznaczenia tego gruntu. Rada Gminy gdyby wtedy przeanalizowała ten temat, to w 

ogóle nie powinna przyjąć takiego planu wtedy. Ten temat powinien był już wtedy być zakończony. 

Skoro zgodziliśmy się na takie rozwiązanie, to znaczy że liczyliśmy się z tym jakie to skutki 

przyniesie. Wtedy nie wpłynęła na etapie realizacji tego planu żadna uwaga od mieszkańców Tyńca, 

żaden protest ani od mieszkańców, ani od sołtysa, ani od rady sołeckiej. To było dla nas jednocześnie 

sugestia żeby taki plan przyjąć. Możemy ubolewać nad tym, że przed 4 miesiącami przyjmowaliśmy 

dla całej gminy zmianę studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego. To wtedy był czas 
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na to, żeby złożyć taki wniosek i myślę, że bez większych perturbacji przyjęlibyśmy taki wniosek a 

nie na ostatniej sesji tej kadencji. Wtedy był czas, żeby przeanalizować wszystko i się poważnie 

zastanowić. Wtedy byłby czas na analizę ile by kosztowało wykupienie a ile odszkodowania. Dzisiaj 

jest to niefortunny termin na przyjęcie takiej uchwały dlatego będę głosował przeciw.  

Radny Mariusz Przeżdzięk: Nawet jeśli popełniliśmy błąd to teraz trzeba go naprawić nawet jeśli 

wiąże się to z odszkodowaniami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Czas może dobry i niedobry, tak jak 

powiedział pan przewodniczący, ale życie jest tylko życiem i czasami musimy podjąć trudną decyzję z 

dnia na dzień.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja nie podejmę się żadnych działań, które będą budziły 

wątpliwości państwa czy mieszkańców gminy. Ja – nie Rada Gminy – ja osobiście odpowiadam za 

podejmowanie decyzji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Stawiam pod głosowanie wniosek o 

zakończenie dyskusji. 

Głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji: 

Za zamknięciem dyskusji - jednogłośnie 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11głosami „za” przy 3 osobach wstrzymujących się od głosu i 1 osobie „przeciw” podjęła uchwałę 

nr  XLIII/853/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt tej 

uchwały, 1 osoba była za pozytywnym zaopiniowaniem, 4 osoby wstrzymały się od głosowania.  



9 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12  głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i 1 osobie „przeciw”  podjęła uchwałę 

nr XLIII/854/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Biskupickiej w zachodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik omówił projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?   

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik: Panie Grzegorzu, tutaj mamy podany tylko jeden 

numer działki. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: To błąd, musi być 147/3 i 147/5. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do podjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła oświadczenie 

nr XLIII/1/2018 zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie zamiaru podjęcia 

przez Wójta Gminy Kobierzyce działań mających na celu rozpoznanie możliwości i warunków 

nabycia nieruchomości stanowiących położone w Tyńcu Małym działki nr 147/3 i 147/5 do 

gminnego zasobu nieruchomości. 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/855/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony do 6 lat budynku użytkowego przy ul. Kłodzkiej 4F w Bielanach Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10. 

Sprawozdania były przedstawione wszystkich komisji, także przyjmiemy je tzw. blokiem. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag. Przechodzimy 

do przyjęcia wszystkich sprawozdań. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  przyjęła sprawozdania. 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag. Przechodzimy 

do przyjęcia sprawozdania Rady Gminy Kobierzyce. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr  XLIII/856/18 w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/857/18 w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, 

zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich 

inicjatyw uchwałodawczych i formalnych wymogów, jakim muszą odpowiadać składane 

projekty. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/858/18 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/216/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 25 maja 

2012 r. w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminie Wałbrzych części gruntu, na którym 

zlokalizowane mają być Telebimy w miejscowości Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLIII/859/18 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/215/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

25 maja 2012 r. w sprawie współdziałania z Gminą Wałbrzych, Gminą Jedlina-Zdrój, 

Uzdrowiskową Gminą Miejską Szczawno-Zdrój, Gminą Boguszów-Gorce, Gminą Miejską 

Kamienna Góra, Gminą Walim, Gminą Długołęka, Gminą Kamienna Góra, Gminą Miejską 

Nowa Ruda, Gminą Radków i Województwem Dolnośląskim przy realizacji projektu pn. 

„TELEBIMY- nowoczesne e-usługi w dziedzinie turystyki i kultury w dolnośląskich gminach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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XLIII/860/18  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (elewacja Kościoła p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 

Panny w Tyńcu Małym) dla Rzymskokatolickiej Parafii p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi 

Panny w Tyńcu Małym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/861/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.18. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLIII/862/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii  Rozwiązywania Problemów 

Społecznych  na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/863/18 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienia nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.20. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/864/18 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu dzierżawy przez Kobierzyckie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. nieruchomości stanowiących własność 
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Gminy Kobierzyce zajętych pod urządzenia, sieci wodociągowe i sieci kanalizacji sanitarnej 

wraz z posadowionymi na nich budynkami i budowlami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Wyszedł radny Andrzej Krzesłowski. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/865/18 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr. XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/866/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Wrócił radny Andrzej Krzesłowski. 

 

Ad.23. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/867/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.24. 

Wyszedł radny Krzysztof Kmiecik 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14  głosami „za” podjęła uchwałę 

XLIII/868/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Platanowej w środkowo-wschodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.25. 

Wrócił radny Krzysztof Kmiecik. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/869/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części obrębu 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/870/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/871/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15  głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLIII/872/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Brak. 

 

Ad.30. 

Brak. 

 

Ad.31. 

Sołtys Cieszyc Stanisław Kurek: Prośba mieszkańców o spowodowanie tego żeby był przystanek na 

żądanie – parking przy 8 – autobus 833. 

Sołtys Tyńca Małego p. Janusz Gargała: Chciałbym podziękować za kadencję i za współpracę. 

 

Ad.32. 

W tym punkcie Radni podziękowali za owocną współpracę w obecnej kadencji. 

Wójt Gminy Kobierzyce – Ryszard Pacholik podziękował wszystkim za najbardziej konstruktywną 

Radę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska podziękowała Radzie, pracownikom i 

wszystkim mieszkańcom za współpracę. 

 

Ad.33. 

Brak 

 

Ad.34. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XLIII Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.11.40. 

Liczba załączników: 3.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20181019. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Kamila Izraelska                                                                                        Elżbieta Regulska 

 

 


